
Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testülete

ÖKÖRITÓFÜLPÖS

Száma: Ö/707/2015.

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. január 12-én tartott 
rendkívüli ülésének jegyzőkönyve:

a./ Jegyzőkönyve:1-től- 6-ig.
b./ Tárgysorozata: 3.
c./ Határozatai: 1-től - 3-ig
d./ Rendelete: -

Tárgyalásra 
/nyilvános ülésen/

1./ Döntés az Ököritófülpösi Emberekért Nonprofit Közhasznú Korlátolt Felelősségű 
Társaság részére támogatás nyújtásáról traktorvásárláshoz
 Előadó: Szabó Béla polgármester 

2./ Ököritófülpös Nagyközség Cigány Nemzetiségi Önkormányzatával kötött együttműködési 
megállapodás felülvizsgálata
 Előadó: Szabó Béla polgármester

3./ Egyebek

Ököritófülpös, 2015. január 12.

Tisztelettel:
 Szabó Béla 

       polgármester

/: Szabó Béla :/ /:Soltész Ferenc Dávid :/
   polgármester   jegyző



JEGYZŐKÖNYV

Készült: Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testületének 2015. január 12-én tartott 
rendkívüli ülésén

Az ülés helye: Ököritófülpösi Önkormányzati Hivatal tanácskozóterme 

Jelen vannak :   Szabó Béla polgármester
  Gál Sándor
  Jakabné Zajti Tünde  
  Kukucskáné Laboncz Márta
  Szabóné Sebők Gyöngyi
  

Tanácskozási joggal megjelent: Soltész Ferenc Dávid jegyző

Szabó Béla polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, mivel a 7 fő testületi tagból 5 fő az ülésen megjelent. Az ülést megnyitja.

Megkérdezi a képviselő-testületi tagokat, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokkal 
egyetértenek, vagy van-e más javaslat? 

Ököritófülpös Képviselő-testülete 5 igen szavazattal a meghívóban szereplő napirendi pontot 
elfogadta.

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kukucskáné Laboncz Márta és Szabóné Sebők Gyöngyi javasolja.

A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítők személyét egyhangúlag elfogadta.

Jegyzőkönyv hitelesítők Kukucskáné Laboncz Márta és Szabóné Sebők Gyöngyi.

1./ Döntés az Ököritófülpösi Emberekért Nonprofit Közhasznú Korlátolt Felelősségű 
Társaság részére támogatás nyújtásáról traktorvásárláshoz
 Előadó: Szabó Béla polgármester 

Előterjesztés Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. január 
12. napján tartandó ülésének 1. napirendi pontjához

Tisztelt Képviselő-testület!

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 2014. december 09-én tartott
ülésén  döntött  arról,  hogy  az  Ököritófülpösi  Emberekért  Nonprofit  Közhasznú  Korlátolt
Felelősségű  Társaság  (továbbiakban:  Kft.)  részére  1.450.000.-Ft  összegű  támogatást  nyújt
kommunális  traktor  és  pótkocsi  vásárlás  előlegének  a  kifizetéséhez.  A  Kft.  2014.
decemberében átutalta a forgalmazó (Agroker Holding Zrt.) részére az 1.824.990.-Ft összegű
előleget.
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Az Agroker Holding Zrt. jelezte, hogy megérkezett a megvásárolni kívánt gép és pótkocsi,
amit elhozhatunk, amennyiben kifizeti a Kft. a fennmaradó bruttó 4.258.310.-Ft vételárat. Ezt
az összeget kell az önkormányzatnak támogatásként átadnia a Kft. részére.

A traktor típusa: MTZ-320. Ára: Bruttó 4.870.450.-Ft
A pótkocsi típusa: BHP-1400. Ára: Bruttó 1.212.850.-Ft.

Kérem, hogy a képviselő-testület támogatásként biztosítsa a Kft. gépvásárlásához a szükséges
forrást.  Ezzel  az  önkormányzat  vagyona  növekszik,  mivel  a  Kft.  100%-os önkormányzati
tulajdonban áll.

Ököritófülpös, 2015. január 8. 
                                                                                                      Szabó Béla s.k.
                                                                                                      polgármester

Szabó Béla polgármester: Az első napirendi pontunk az Ököritófülpösi Emberekért Nonprofit 
Közhasznú Kft. részére támogatás nyújtásáról szól, traktor vásárlásához. Ez a napirendi pont 
már a múlt évben szerepelt. Akkor az előleg kifizetetésével kapcsolatosan hoztunk egy 
döntést. Úgy beszéltük meg, hogy a következő részletet, ez év költségvetési terhére fizetjük 
ki, ez 4.208.320 Ft lenne. Pontosan 4.300.000 Ft-ot kellene átutalnunk a Kft. számlájára, mert 
az utalás költségeit is ki kell fizetni. Ehhez kérném a testület hozzájárulását. A héten 
lebonyolításra kerülne a traktor vásárlása és szállítása. 

Gál Sándor: Én ehhez szeretnék szólni. Hogyan működik ez a Kft? Illetve ezt a szolgáltatást 
az ököritófülpösi emberek igénybe vehetik-e? Erre szeretnék választ kapni.

Szabó Béla polgármester: Ez a Kft. tavaly jött létre, elsősorban azért hoztuk létre, mert Kft-t,  
a Kristályvíz megszüntette a szennyvízszippantási szolgáltatását. Ezt nekünk valahogy pótolni
kellett. Az engedélyt most decemberben kaptuk meg, tehát hivatalosan most decembertől 
tudunk szennyvizet szállítani. Ezért kellett létrehozni a Kft-t, az ügyvezető igazgatója Szécsi 
Csaba, aki ezt, társadalmi munkában végzi. Van egy másik alkalmazottja is a Kft-nek, 
Budaházi Béla. Ezt ki fogjuk bővíteni egyéb szolgáltatásokkal is. 

Gál Sándor: Jó lenne, ha a Kft. tudna a lakosság részére is szolgáltatni. Én ezt a vásárlást 
maximálisan támogatom. 

Szabó Béla polgármester:Ha nincs egyéb kérdés, akkor megkérdezem, hogy egyetértetek 
azzal, hogy az önkormányzat, az Ököritófülpösi Emberekért Nonprofit Közhasznú Kft. 
részére, 4.300.000 Ft támogatást folyósítson, kommunális traktor és pótkocsi vásárláshoz. 
Kérem, kézfenntartással szavazzatok. 

A képviselő-testület 5 igen, egyhangúan az alábbi határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének

1/2015.(I.12.) Kt.
Határozata

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete úgy döntött, hogy az 
Ököritófülpösi Emberekért Nonprofit Közhasznú Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 
4755 Ököritófülpös, Kossuth út 108., adószám: 24813576-2-15, cégjegyzékszám:15-09-
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081468) részére 4.300.000.-Ft összegű támogatást nyújt kommunális traktor és pótkocsi 
vásárlásához Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat 2015. évi költségvetéséből.

Határidő: Értelem szerint
Felelős: Szabó Béla polgármester

2./ Ököritófülpös Nagyközség Cigány Nemzetiségi Önkormányzatával kötött együttműködési 
megállapodás felülvizsgálata
 Előadó: Szabó Béla polgármester

Előterjesztés Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. január 
12. napján tartandó ülésének 2. napirendi pontjához

Tisztelt Képviselő-testület!

Az Önkormányzatoknak minden évben felül kell vizsgálnia a nemzetiségi önkormányzatokkal
kötött együttműködési megállapodásokat.  Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzata 2013.
szeptemberében  kötött  megállapodást  Ököritófülpös  Nagyközség  Cigány  Nemzetiségi
Önkormányzatával.

Javaslom, hogy a régi megállapodást helyezzük hatályon kívül és új megállapodást kössünk. 

Változás  a  régi  megállapodáshoz  képest,  hogy  a  nemzetiségi  önkormányzat  elnökének
személye,  a  pénzügyi  feladatokat  ellátók  személye,  illetve  a  nemzetiségi  önkormányzat
adataiban bekövetkező változások. Ezek kerülnek átvezetésre a megállapodásban.

Ököritófülpös, 2015. január 8. 
                                                                                                      Szabó Béla s.k.
                                                                                                      polgármester

Szabó Béla polgármester: Az Ököritófülpös Nagyközség Cigány Nemzetiségi 
Önkormányzatával kötött együttműködési megállapodását szükséges felülvizsgálnunk. Erre 
azon szomorú ok miatt kerül sor, mivel az elnök elhalálozott, illetve az elmúlt időszakban 
bekövetkezett egyéb változások miatt, egy új megállapodást kellett fogalmaznia a jegyző 
úrnak, és ezt kell elfogadnunk. 

Soltész Ferenc Dávid: A kiküldött anyagban a feketével jelölt résznél vannak változások. 
Például, számlaszám, a képviselő neve, a záró rendelkezés 1. pontban változásként van 
feltüntetve, hogy mikor lép hatályba és mikor kell felülvizsgálni. Illetve az 1. mellékletben a 
pénzügyi feladatokat ellátó személyek a hivatali változásokat tekintve így változtak. 
Pankotainé Kertész Andrea végezte ezt a munkát, de ő már nincs itt a hivatalnál, ezért 
Krasznai Ernőné és Apáti Ferencné került bele. Jelentős változás nem történt.

Kukucskáné Laboncz Márta: Azt szeretném megkérdezni, hogy nekem, mint képviselő 
kötelező volt a felvételemet kérni az adatbázisba, úgy gondolom, hogy akkor Farkas 
Zsuzsannának és Farkas Andrásnak benne kell lennie, azt szeretném kérdezni, hogy benne 
vannak-e? 

Soltész Ferenc Dávid:  Farkas Zsuzsannának én segítettem, Farkas Zsolt és Farkas András 
tudomásom szerint, még nem küldte el a felvételi kérelemét. A Kormányhivatal majd 
értesíteni fogja őket. 
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Szabó Béla polgármester: Egyéb kérdés van-e még? Akkor szavazásra bocsájtom a kérdést, ha
elfogadjátok, a Nagyközségi Cigány Nemzetiségi Önkormányzattal kötött együttműködési 
megállapodás tervezetét, akkor kérem, kézfenntartással szavazzatok.

A képviselő-testület 5 igen, egyhangúan az alábbi határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének

2/2015.(I.12.) Kt.
     Határozata

A képviselő-testület Ököritófülpös Nagyközség Cigány Nemzetiségi Önkormányzattal jelen 
határozat 1. mellékletét képező együttműködési megállapodást hagyta jóvá.

Határidő: Értelem szerint
Felelős: Szabó Béla polgármester

3./ Egyebek

Szabó Béla polgármester: Az utca nevek változásával kapcsolatos megbeszélést meghagytuk 
a közmeghallgatásra. Viszont ott más javaslat nem érkezett, ezért úgy gondolom, hogy az 
előző testületi ülésen elhangzott módon fogadjuk el a vltoztatásokat. Az pedig úgy volt, hogy 
a Lenin-köz lesz Szatmár-köz, valamint két Táncsics-köz változik meg Körte-közre és 
Szamos-közre, illetve marad egy Táncsics-köz. 

Gál Sándor: Ehhez csak annyit szeretnék hozzászólni, hogy nagyon felháborít, hogy csak 
annyi ember jött el a közmeghallgatásra, majd jönnek ide, hogy meg sem hallgattuk őket, az 
érdektelenségük miatt. 

Soltész Ferenc Dávid: Még annyit, hogy ez az átvezetés viszonylag sok időbe fog telni, mivel 
még nem működik olyan rendszer ahol ezt meg tudjuk csinálni. 

Szabó Béla polgármester: Van-e kérdés ezzel kapcsolatosan? Akkor menjünk ismét sorba, a 
Lenin-köz lesz Szatmár-köz, a 3 Táncsics közből, a Táncsics-köz 1 marad, a Táncsics-köz 2 
lesz a Körte köz, a Táncsics-köz 3 pedig Szamos-köz legyen. Így módosítjuk az 
elnevezéseket. Nekem volt még egy javaslatom, a központi teret nevezzük el, de ez 
megbonyolítaná az egészet, mert felborítaná a Kossuth utca számozását. Javaslom, hogy a 
meghívókon egységesen, Orvosi Rendelő előtti tér néven szerepeljen az elnevezés. 
Akkor így hagyjuk jóvá. Aki elfogadja az előzőekben elmondottakat, az kérem szavazzon.

A képviselő-testület 5 igen, egyhangúan az alábbi határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének

3/2015.(I.12.) Kt.
Határozata

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete úgy döntött, hogy a következő 
utcaneveket következőképpen változtatja meg:
Ököritófülpös 475 helyrajzi számon nyilvántartott, Lenin köz nevét Szatmár köz névre 
változtatja meg. 
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Ököritófülpös 974 helyrajzi számon nyilvántartott, Táncsics köz nevét Szamos köz névre 
változtatja meg. 
Ököritófülpös 1029 helyrajzi számon nyilvántartott, Táncsics köz nevét Körte köz névre 
változtatja meg. 
Az utcanevek átvezetése során felmerült esetleges költségeket Ököritófülpös Nagyközség 
Önkormányzata fizeti.

Határidő: Értelem szerint
Felelős: Soltész Ferenc Dávid jegyző

Szabó Béla polgármester: Van-e még valakinek felvetése?

Gál Sándor: Igen. Hogy áll a szociális tüzifaosztás hogy áll? Ki lett osztva mindenkinek? 

Szabó Béla polgármester: Igen ki lett osztva, van néhány ember, aki még felülvizsgálat alatt 
áll.

Gál Sándor: A másik a hótakarítás. Nekem a kérésem az lenne, ahol nem laknak, takarítsák el 
a havat, mert nehéz a közlekedés.

Szabó Béla polgármester: Nem esett még annyi hó, ezen el tud menni mindenki, én úgy 
gondolom. Elolvad pár napon belül, komoly hóakadály még nem volt. Inkább a síkosság volt 
a gond. 

Gál Sándor: Például a Látvány Parknál, olyan jégtükör van, az öreg nénik nem tudnak 
elmenni. Szerintem erre oda kell figyelni. Volt olyan terület, ahol ott voltak a dolgozók és 
nem voltak hajlandóak eltakarítani azt a területet, számomra ez elfogadhatatlan. A következő 
dolog, hogy a rápolti újsoron, a közvilágítással kapcsolatban, ha van egy kis szél, nem ég a 
közvilágítás. Sötétség volt, az úton alig lehetett közlekedni. Azt kérem a testülettől, hogy ezt 
próbáljuk meg orvosolni. A másik dolog, hogy a közmeghallgatáson bizony nem volt 
felszólaló, viszont sokan mondták, hogy nem értik, hogy a márványtábla, ami a parkban lesz 
kirakva, miért kerül 800.000 Ft-ba. Ezt mondhatták volna a közmeghallgatáson is, de nekem 
mondják, és én kötelességemnek érzem, ezt itt elmondani. Köszönöm.

Szabó Béla polgármester: Megpróbáljuk megoldani ezt a problémát. A márványtábláról pedig
annyit, hogy ez volt a legolcsóbb megoldás. Az utak takarításáról pedig annyit, hogy jelezni 
fogom a közmunkásoknak. Amit lehet megteszünk. Van-e még kérdés, ha nincsen, 
megköszönöm a jelenlétet és bezárom az ülést.

Több felvetés, hozzászólás nem volt. A polgármester megköszönte a részvételt és a nyilvános 
ülést bezárta.

K.m.f.

/: Szabó Béla :/                            /: Soltész Ferenc Dávid :/
 polgármester                                            jegyző

Kukucskáné Laboncz Márta    Szabóné Sebők Gyöngyi
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Jegyzőkönyv-hitelesítők
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